
آرمان ملی: دیدار تیم فوتبال خیبر خرم آباد و داماش 
گیلان به دلیل کتک کاری و اعتراض زیاد داماشی ها به داور 

نیمه تمام ماند. 
   اتفاقات 

در یکی از دیدارهای هفته چهارم لیگ دسته اول فوتبال، 
تیم فوتبال خیبر خرم آباد میزبان داماش گیلان بود که این 
دیدار به دلیل کتک کاری و اعتراض زیاد داماشی ها به داور 
نیمه تمام ماند. این اتفاق در حالی در دقیقه ۸ رخ داد که 
خیبر با یک گل از حریف خود پیش بود که بازیکنان و کادر 
فنی حریف به سمت داور می روند و اعتراض شدیدی را انجام 
می دهند. ماجرا از جایی شروع شد که پاس اشتباه خیبر 
سبب شد موقعیت مناسبی برای مهاجم داماش فراهم شود 
اما برخورد مهاجم با دروازه بان خیبر را داور برای مهمان 
پنالتی نگرفت و همان توپ در آن سمت زمین تبدیل به 
گل نخست خیبر شد. اعتراض داماشی ها سبب شد داور 
بازی را قطع کند و تمام بازیکنان و کادر فنی این تیم بر سر 
داور بریزند! برخی از حاضران در استادیوم میزبان این دیدار 
مدعی شده اند که حتی داماشی ها به سمت داوران این 
دیدار حمله کردند و حتی اذعان داشتند که میثم حیدری، 

داور این دیدار زخمی شده و به داخل رختکن رفته است. 
   گزارش داور 

حیدری داور مسابقه هم گزارش خود را به فدراسیون 
فوتبال ارائه کرده است. وی در این گزارش نوشته است 
اعضای تیم داماش در دقیقه ۸ به سمت او حمله ور شده اند 
و ابراهیم رضایی مسئول تدارکات داماش، با مُشت به چشم 
داور ضربه زده که جای ناخن روی صورت مشهود است! 
همچنین 10 بازیکن تیم داماش به همراه محمد مختاری، 
مربی این تیم در درگیری ها شرکت کردند و داوران را با 

مُشت و لگد به عقب هُل دادند. 
   کمیته انضباطی 

اتفاقات این دیدار باعث شد تا با تصمیم ناظر بازی و ناظر 
داوری، بازی ناتمام بماند. کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
پس از این اتفاق به سرعت واکنش نشان داد و طی حکمی 1۳ 
نفر از عوامل این تخلف را به دلیل بد رفتاری با مقام رسمی 
مسابقه با دستور موقت از همراهی تیم هایشان محروم کرد. 

   صحبت های سرپرست 
شهرام حمیدی، سرپرست داماش گیلان در گفت وگو با 
ایسنا درباره اتفاقات و ناتمام ماندن بازی تیمش برابر خیبر 
خرم آباد در چارچوب هفته چهارم لیگ یک عنوان کرد: در 
دقیقه ۵ داور یک پنالتی را برای ما نگرفت و حتی در بدترین 
حالت مهاجم ما توپ را به پای کوروش ملکی زد که داور باید 
حداقل برای ما یک کرنر می گرفت اما دروازه بان حریف از 
مقابل دروازه بازی را شروع کرد و تبدیل به گل اول آن ها 
شد که بازیکنان و کادر فنی ما به داور اعتراض کردند. وی 
ادامه داد: داور اشتباه کرده بود و نیمکت و بازیکنان ما به 
این موضوع اعتراض داشتند و متاسفانه تدارکات ما اشتباه 
کرد که داور را هل داد و با او برخورد فیزیکی داشت. سایر 
بازیکنان ما که داور نام آن ها را در گزارشش نوشته فقط 
اعتراض کردند و کار خاصی انجام ندادند. همچنین بعد 
از اعتراض ما به داور گفتیم که بازی را از سر بگیرد اما او 
اعلام کرد که امنیت ندارد و تصمیم گرفت بازی را ادامه 
ندهد. تیم ما با وجود این ناعدالتی آماده بود که بازی کند 
و حتی در زمین حاضر بودیم اما داور به رختکن رفت و 
بازی را ادامه نداد. حمیدی درباره اینکه داور در گزارشش 
اعلام کرده که کتک خورده و به چشمش آسیب دیده، 
بیان کرد: گفتم که فقط تدارکات ما اشتباه کرد و داور 
را هل داد که آن هم در حدی نبود که بخواهد از چشم 
آسیب ببیند و او خواسته گندی که در بازی زده را جبران 
کند! ما تازه به گیلان رسیدیم و فهمیدیم که 1۳ نفر ما را 
محروم کرده اند. سرپرست داماشیان در خصوص برخورد با 
تدارکات و بازیکنان نیمکت نشین که خارج از وظیفه خود 
به داور اعتراض کردند، تصریح کرد: به هر حال هر کسی 
وظیفه ای دارد و حتی اعتراض وظیفه ما است. قطعا مالک و 
مدیرعامل باشگاه با تدارکات ما که آن کار اشتباه را انجام داد 
و بازیکنانی که خارج از وظیفه خود اعتراض کردند، برخورد 
خواهد کرد. او در پایان درباره اینکه با توجه به محرومیت 
تعداد زیادی از بازیکنان این تیم، آیا برای بازی بعد بازیکن 
کافی برای به زمین فرستادن دارند یا نه، پاسخ داد: خیر، 1۳ 
نفر از ما را محروم کردند که 10 بازیکن شامل آن ها می شوند 
و ما بازیکن کافی برای بازی بعدی خود نداریم. متاسفانه 

بازیکنانی را داور نوشته و محروم کردند که اکثرا روی 
نیمکت بودند و این عجیب است. ما تیم امیدی هم نداریم 
که بخواهیم برای بازی بعد از آن ها بازیکن بگیریم و دچار 

مشکل خواهیم شد. 
   صحبت های عضو کمیته داوران 

علی خسروی عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
گفت: وقتی رضا جوان در فوتبال استان تهران مورد ضرب 
و شتم قرار می گیرد یا میثم حیدری در خرم آباد مشت 
می خورد باید بگویم آن مشت ها به صورت من خسروی 
خورده است. وی ادامه داد: من به عنوان یک عضو جامعه 
داوری اتفاقی که در بازی خیبر و داماشیان برای داور رخ 
داد را به شدت محکوم می کنم. مگر می  شود به داور حمله 
کرد و او را زیر ضرب و لگد گرفت. میثم حیدری داور اهل 
شهرکرد است که یک داور لیگ برتری ما محسوب می شود. 
داوری است که به آکادمی داوری آسیا هم رفته است و داور 
بی تجربه ای نیست. وقتی به داور حمله می شود داور حق 
قانونی اش است که بازی را متوقف کند و نیمه کاره بگذارد. 
تیم ها، مربیان و عوامل تیم ها به هیچ عنوان حق ندارند با 
داور اینگونه با خشم و غضب رفتار کنند. داور یک مقام 
عالی مسابقه است. آندریاس فیلکس داور مشهور سوئیسی 
وقتی به سمت او یک سکه پرتاب کردند و آن سبکه به 
سرش خورد بازی را متوقف کرد. تیم ها به هیچ عنوان 
نباید به خود اجازه بدهند که به داور دست  درازی کنند و 
او را مورد ضرب و شتم قرار بدهند. حتی اگر داور مرتکب 
اشتباه شود تیم ها، مربیان و بازیکنان و عوامل تیم ها حق 
ندارند رفتار زشت و زننده داشته باشند چه برسد به اینکه 
بخواهند به سمت داور حمله ور شوند. کمیته داوران به 
تمام مسائل رسیدگی می کند. ما کمیته آنالیز داریم، ناظر 
داوری داریم، نماینده فدراسیون داریم، کمیته داوران فیلم 
مسابقه را بازبینی می کند. چگونه است که فرد یا افرادی به 
خود اجازه می دهند به سمت داور حمله ور شوند. داور مقام 
ارشد مسابقه است و جایگاه بسیار بالایی در فوتبال دارد در 
مسابقات استان تهران هم همین چند روز پیش رضا جوان 
مورد ضرب و شتم قرار گرفت و کارش به پزشکی قانونی و 

شکایت از حمله کنندگان کشیده شد. 
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گفت وگو

  کوتاه 
فارس: باشگاه استقلال پس از عقد قرارداد با یک اپراتور 
تلفن همراه به عنوان اسپانسر جدید آبی ها، مطالبات فصل 
جدید و گذشته بازیکنان را پرداخت خواهد کرد. بر اساس 
توافق صورت گرفته این اسپانسر قرار است ۵0 میلیارد 
تومان را به عنوان پیش پرداخت به باشگاه استقلال بدهد. 
از این مبلغ قرار است امروز 2۵ میلیارد تومان پرداخت شود 
تا باشگاه 10 درصد قراردادهای فصل جدید را تسویه کند. 
2۵ میلیارد دیگر نیز قرار است در هفته آینده پرداخت شود 
تا باشگاه مطالبات فصل گذشته بازیکن را تسویه کند. ضمن 
اینکه اسپانسر جدید باشگاه استقلال قرار است برای هر بازی 
پرداختی مشخصی داشته باشد و این پرداختی ماه به ماه 

تسویه خواهد شد. 
تسنیم: عضو کمیته استیناف فدراسیون فوتبال اعلام 
کرد هنوز پرونده باشگاه سپاهان در این کمیته مورد بررسی 
قرار نگرفته است. مهدی دادرس در گفت و گو با تسنیم درباره 
آخرین وضعیت رسیدگی به پرونده باشگاه سپاهان در کمیته 
استیناف اظهار داشت: این پرونده در مرحله ارسال لایحه قرار 
دارد و هنوز به دست کمیته استیناف نرسیده است. وی در 
مورد اینکه چرا هنوز با گذشت چند هفته پرونده به کمیته 
استیناف نرسیده است، گفت: باشگاه سپاهان دفاعیه خود را 
به کمیته انضباطی ارسال خواهد کرد و این کمیته پرونده را به 
استیناف ارجاع می دهد. تا این لحظه هنوز پرونده به دست ما 
نرسیده است تا آن را بررسی کنیم و باید فعلًا منتظر باشیم. 

تسنیم: کلیپی در فضای مجازی منتشر شده است و در آن 
کلیپ فردی نظامی کنار فاطمه حمامی، معلول 70 درصد 
سفیدشهری نشسته است و پیراهن اهدایی رونالدو را به او اهدا 
می کند. رسانه های معاند از این موضوع سوءاستفاده کردند و 
جوسازی ایجاد کردند و باشگاه پرسپولیس نیز در این رابطه به 
ستادکل نیروهای مسلح نامه ای ارسال کرده است؛ خبرنگار 
تسنیم در این رابطه پیگیری انجام داده است و فرد نظامی 
سروان علی مؤذنی است. سروان علی مؤذنی در گفت وگو 
با خبرنگار تسنیم در نطنز، با بیان اینکه بنده 12 سال است 
حامی بیماران صعب العلاج و سخت در کشور هستم و در این 
مدت به مؤسسات خیریه کمک می کنم، اظهار داشت: با توجه 
به اینکه هدیه رونالدو به خانم فاطمه حمامی رسید، به منزل 
وی رفتم و صرفاً کلیپی در این رابطه منتشر شده است. وی با 
اعلام اینکه مطالب منتشرشده در فضای مجازی اساساً کذب 
است، افزود: این موضوع از سوی رسانه های معاند به نحو دیگر 
مورد بهره برداری قرار گرفت که هیچ کدام از این موارد صحت 

ندارد و از اساس کذب است. 

بیــن المــلل 
 سرمربی اسپانیایی بایرلورکوزن از گزینه های جدی رئال 
مادرید برای جایگزین کارلو آنچلوتی است. کارلو آنچلوتی 
تا پایان فصل جاری با رئال مادرید قرارداد دارد. از هم اکنون 
گمانه زنی ها درباره انتخاب جایگزین او زیاد است و از ژابی 
آلونسو به عنوان یکی از گزینه های جدی جانشینی او یاد 
می شود. فابریتزیو رومانو، خبرنگار سرشناس ایتالیایی، چنین 
احتمالی را تایید کرد و در پستی اینستاگرامی نوشت: آلونسو در 
فهرست رئال مادرید برای انتخاب جایگزین آنچلوتی در سال 
202۴ قرار دارد. آلونسو که سابقه بازی کردن در رئال مادرید را 
دارد، نشانه های یک مربی بزرگ را بروز داده است. او لورکوزن 
را به کلی تغییر داده است و این تیم آلمانی پس از حضور 
او فوتبالی متفاوت را به نمایش می گذارد. بایرلورکوزن در 

فصل جاری بوندسلیگا با هدایت آلونسو 
عملکرد بسیار خوبی داشته و رقابت 
تنگاتنگی را با بایرن مونیخ پرستاره 
برای کسب عنوان قهرمانی آغاز 
کرده است. تیم آلونسو در پنج 

هفته سپری شده از فصل جاری 
بوندسلیگا 1۳ امتیاز کسب 

کرده است. 

هانگژو 2023 
   محمدرضا خسرونژاد، عضو تیم ملی 
قهرمانان  قهرمان  ژیمناستیک، در بخش 
بازی های آسیایی در رده هفتم قرار گرفت. در 
سومین روز از بازی های آسیایی هانگژو مرحله 
قهرمان قهرمانان )شش وسیله( ژیمناستیک 
برگزار شد. محمدرضا خسرونژاد در پایان شش 
وسیله با امتیاز 7۶.7۳0 در رده هفتم ایستاد. 
همچنین محمدرضا حمیدی نیز در پایان این 
بخش با امتیاز 7۵.۵۳2 در رده دهم قرار گرفت. 
در این بخش 1۸ ژیمناست حضور داشتند. 
در روز نخست بازی ها تیم ژیمناستیک ایران 
دهم و مهدی الفتی در پرش خرک فینالیست 

شده بود.
   تیم ایران »ب« در مرحله نیمه نهایی 
رقابت های والیبال ساحلی بازی های آسیایی 
هانگژو مقابل چین قرار گرفت و شکست خورد. 
تیم ایران »ب« با ترکیب عباس پورعسگری و 
علیرضا آقاجانی ست اول این دیدار را با حساب 
2۶ - 2۴ واگذار کرد و در ست دوم هم  21 - 1۶ 
باخت. با این نتیجه تیم ایران از رسیدن به فینال 
بازماند و باید در دیدار رده بندی شانس خود را 
برای کسب مدال برنز امتحان کند. تیم ایران 
ب پنجشنبه، پنجم مهر، در دیدار رده بندی به 
مصاف بازنده دیدار قطر با قزاقستان می رود. تیم 
ایران الف مقابل قطر شکست خورد و از رسیدن 

به نیه نهایی بازمانده بود.
   علیرضا حسین پور در فینال رقابت های 
تکواندوی بازی های آسیایی هانگژو به مبارزه با 
توب تینگ دانگ از تایلند رفت و شکست خورد. 
این تکواندوکار تایلندی در قهرمانی جهان 
202۳، نقره گرفت و در این دیدار هم در دو راند 
پیاپی پیروز شد. ملی پوش ایران در راند اول 
7 - ۶ و در راند دوم 10 - 7 نتیجه را واگذار کرد 
و مدال نقره گرفت. تکواندوکار وزن منهای ۶۳ 
کیلوگرم ایران، پیش از این ورزشکارانی از کره 
جنوبی، پاکستان، اندونزی و اردن را شکست 

داده بود.

خارج ازمستطیل سبز

پرسپولیس در جدول عقب افتاد 

در خصوص تقابل پرسپولیس و النصر در لیگ قهرمانان 
آسیا در این مدت خیلی در خصوص این بازی صحبت شده 
است ولی اتفاقا به نظرم خوب است که با فاصله گرفتن از این 
بازی و خارج شدن از جو و هیاهوی پیرامون آن می توانیم 
بهتر در خصوصش اظهارنظر کنیم. به نظرم پرسپولیس 
این بازی را به خودش و اشتباهاتش واگذار کرد و امتیازی 
نگرفت چون برای امتیاز گرفتن وارد زمین نشده بود. سطح 
این بازی آنقدر بالا نبود که پرسپولیس بخواهد با چنین 
سیستم تدافعی و محتاطانه ای وارد زمین شود. شما دو 
هافبک دفاعی در زمین قرار دادی و آنها را هم نسبت به قبل 
عقب کشیدی. بدون هافبک بازیساز ارتباط بین خط هافبک 
و خط حمله قطع شده و اینجای بازی که ترابی باید از عقب 
به خط حمله اضافه می شد در دقیقه یک بازی مصدوم شده و 
تنها راهی که برای استفاده از ضد حملات در اختیار داشتید 
هم از دست رفت و اینجا باید تغییر تاکتیک می دادید. به جز 
این باید در نظر گرفت در وضعیت چمن آزادی هم نمی شد 
شما سیستم دفاع - ضد حمله را در زمین پیاده کنید. این 
سبک بازی باید در فینال لیگ قهرمانان آسیا مقابل یک 
تیمی که 11 بازیکن بین المللی در ترکیبش دارد پیاده شود 
نه در همین گام اول مقابل النصر. النصر آنقدرها هم تیم 
سطح بالایی نیست و حالا 2 بازیکن مطرح در ترکیب تیمش 
دارد ولی به طور کلی در لیگ عربستان هم جزو ابرقدرت ها 
محسوب نمی شود. به نظرم پرسپولیس این دیدار را واگذار 
کرد، چراکه برای برد به زمین نرفته بود. پرسپولیس سه 
امتیاز حساس خانگی را از دست داد و این تیم را خیلی 
در جدول عقب انداخت و کار برای جبران مافات سخت 
شده است. باید از دو بازی بعدی ۶ یا حداقل ۴ امتیاز کسب 
شود تا برای دور برگشت تیم شانس رقابت و صعود داشته 
باشد. امیدوارم در دو بازی بعدی مقابل الدحیل و استقلال 

تاجیکستان نتایج خوبی رقم بخورد. 

و  استقلال  پیشکسوت  نوری   محمد 
کارشناس فوتبال در خصوص وضعیت  رقابت 
های لیگ برتر و تیم استقلال صحبت کرد. 
وی اعتقاد دارد بهتر است به جای گذاشتن 
قوانین تاریخ مصرف گذشته و من درآوری 
تجهیزات و امکانات را به منظور برگزاری 

مسابقات مهیا کنند.
   درباره تعطیلات بلندمدت لیگ 

برتر چه نظری دارید؟
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ در 
برگزاری مسابقات بسیار ضعیف عمل کردند 
و بدون برنامه مسابقات را پیش می برند، در 
حالی که همه کشور ها بعد از پایان فیفادی 
لیگ شان را انجام می دهند و طبق برنامه 
بازی های خودشان را برگزار می کنند. النصر 
قبل از دیدار با پرسپولیس در لیگ عربستان 
بازی کرد و بلافاصله به ایران آمد و بعد از 
بازی اش در لیگ قهرمانان آسیا در فاصله 
زمانی کمی در لیگ عربستان به مصاف 
رقبایش رفت، اما لیگ برتر ایران به خاطر 
حضور چند بازیکن در تیم امید در مسابقات 
انتخابی المپیک و بازی های آسیایی به تعویق 
افتاده است. به همین دلیل باز فدراسیون 
و سازمان لیگ نمره منفی گرفتند و فقط 
مسئولان سخنرانی و صحبت می کنند، 
خبری از برنامه ریزی نیست.  هر چه زمان 
تعطیلات زیادتر شود به ضرر تیم هاست و 
بازیکنان از فرم ایده آل شان خارج می شوند. 
وقتی بازی ها برگزار نشود تیم ها باید مجدداً 
بدنسازی کنند و مسابقه تدارکاتی انجام 
بدهند تا بازیکنان از لحاظ بدنی آمادگی شان 

را از دست ندهند.
   در مورد عدم رعایت قانون سقف 
بودجه باشگاه های لیگ برتری، نظر 

شما چیست؟
 به غیر از سپاهان چند تیم دیگر نیز قانون 
سقف بودجه باشگاه ها را رعایت نکردند و این 
درحالیست که استقلال نمی تواند قرارداد 
بازیکن خارجی خودش را ثبت کند. اینجا 
مشخص می شود که قانون برای یک تیم 
است. هیچ چیز فوتبال ایران قانونمند نیست 
و ایراد دارد. برخی از مدیران فوتبالی هر 
روز یک قانون می گذارند و باعث می شود تا 
فوتبال را نابود کنند. اصلًا به فکر هواداران 
نیستند که تنها دلخوشی شان فوتبال است.  
بهتر است به جای گذاشتن قوانین تاریخ 
مصرف گذشته و من درآوری تجهیزات و 
امکانات را به منظور برگزاری مسابقات مهیا 
کنند. بازی پرسپولیس و النصر در کشور های 
مختلف بخش شد و همگان دیدند که چمن 
ورزشگاه آزادی مایه آبروریزی شد. زمانی 
که ایران فوتبال و ورزشگاه آزادی داشت، 
کشور های عربی هیچ چیزی نداشتند.  در 
این سال ها این قدر با کمبود مواجه شدیم 
که پای بازیکنان در چمن پیچ خورد. به 
زور کنفدراسیون فوتبال آسیا و به خاطر 
برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 
سیستم VAR را قرضی را وارد کردند و هنوز 
نتوانسته اند تجهیزات به روز فوتبال دنیا را 

وارد فوتبال ایران کنند.

مهدی فنونی زاده 
کارشناس فوتبال 

نوری:
به جای قانون جدید، 

 تجهیزات فوتبال
 را بهتر کنند 

تباس:بارسلونابهلالیگاآسیبمیزند

شاهینبیانی:درتوانمدیرعاملاستقلالنیستمشکلاتباشگاهرابرطرفکند

رئیس سازمان لالیگای اسپانیا در مورد 
مسائل مختلفی صحبت کرد. خاویر تباس 
که برای دوره پیش روی ریاست سازمان 
لالیگا کاندیدا شده است، گفت: نمی خواهیم 
مدل لیگ برتر انگلیس را در لالیگا پیاده 
کنیم. در این صورت رئال مادرید و بارسلونا 
آسیب خواهند دید چون این دو باشگاه مالکی 
ندارند. ما باید از سیستم موجود خود دفاع 
نیم  کنیم. وی افزود: تنها لیگی که می توا
خود را با آن مقایسه کنیم بوندس لیگای 
آلمان است چون تنها لیگی است که در 
آن پایدار هستیم. اولین باری که آنها یک 
قرارداد غیرعادی امضا کردند با هری کین 

بود. لیگ برتر در پنج سال بیش از ۵ میلیارد 
یورو ضرر کرده است. لالیگا اما چیزی از دست 
نداد. رئیس لالیگای اسپانیا درباره وضعیت 
باشگاه بارسلونا اظهار داشت: بارسلونا برای 
جذب بازیکن جدید در پنجره نقل وانتقالات 
زمستانی باید چیزهایی را تغییر دهد. بارسا 
به خاطر وضعیت مالی خود به لالیگا آسیب 
می زند. بارسلونا در مورد سقف رعایت سقف 
دستمزد بازیکنانش تلاش زیادی کرده 
است. آنها هنوز هم باید تلاش بیشتری 
کنند. وی در مواجهه با این پرسش که »آیا 
آنقدر شجاع هستید که بگویید بارسلونا 
)در صورت عدم رعایت سقف دستمزدها و 

بازی جوانمردانه مالی( به دسته دوم سقوط 
می کند؟«، گفت: اگر قاضی چنین می گوید... 
پس بله این را می گفتم. این چیزی است 
که قاضی تصمیم می گیرد، همان طور که 
چند سال پیش در مورد الچه انجام داد. تنها 
قدرتی که داشتم این بود که برخی حقایق را 
محکوم کنم. من می توانم حقایق را محکوم 
کنم، اما تحریم ها در مسئولیت من نیست. 
تباس درباره اینکه پرونده نگریرا )پرونده ای 
که باشگاه بارسلونا متهم است که در دوره 
ریاست خوسه ماریا بارتومئو به خوسه ماریا 
انریکس نگریرا نایب رئیس سابق کمیته 
داوران اسپانیا ارقامی را به صورت مخفیانه 

پرداخت کرده تا گزارش های داوری بازی های 
لالیگا را دریافت کند( چطور به پایان خواهد 
رسید، گفت: راه طولانی است، اما رفتارهایی 
وجود دارد که هیچ توضیحی ندارد. مراحل در 
حال بررسی است. باشگاه را می توان محکوم 
کرد، اما مدیران را نیز می توان تبرئه کرد. هر 
چیزی ممکن است. رئیس سازمان لالیگای 
اسپانیا درباره رابطه اش با لاپورتا رئیس باشگاه 
بارسبلونا گفت: ما با هم صحبت کردیم و 
برخی سوء تفاهمات برطرف شد. در پرونده 
نگریرا، باید ثابت شود که باشگاه بارسلونا 
مقصر است، در غیر این صورت، محرومیتی 

برای این باشگاه وجود نخواهد داشت. 

شاهین بیانی پیشکسوت باشگاه استقلال گفت، روزهای 
خوبی را برای استقلال متصور نیست و از وزیر ورزش و جوانان 

خواست به مشکلات آبی پوشان ورود کند. 
   اعتصاب 

شاهین بیانی در گفت وگو با تسنیم، درباره اعتصاب بازیکنان 
تیم فوتبال استقلال به دلیل پرداخت نشدن مطالبات شان 
اظهار داشت: تکلیف استقلال باید یک بار برای همیشه 
مشخص شود. پیش از شروع فصل نتوانستند بازیکنان مدنظر 
کادر فنی را جذب کنند و در حال حاضر و در تعطیلی لیگ برتر 
هم نتوانستند کاری را پیش ببرند. هوادار استقلال چه گناهی 
دارد؟ به بازیکنان حق می دهم ولی آیا با تمرین نکردن چیزی 
درست می شود؟ مشکلات استقلال بیشتر از این حرف هاست 
و وزیر ورزش و جوانان باید دخالت کرده و مشکلات را برطرف 
کند. به عقیده من در توان مدیریت فعلی استقلال نیست که 
مشکلات را حل کند. وزیر باید راه حلی برای رفع مشکلات 

استقلال در نظر بگیرد. 
   گزینه کادر فنی 

وی در مورد اینکه یکی از گزینه های کادر فنی استقلال 
ماشاریپوف هافبک ازبکستانی بود و در پی مصاحبه این 
بازیکن، مسئولان استقلال درخواست جذب او را دادند، 

گفت: این خیلی بد است. تنها خبر خوشی که در این چند ماه 
درباره استقلال شنیدیم، انتخاب جواد نکونام بود. او از خانواده 
استقلال است و پس از انتخابش دیگر خبر خوشی نشنیدیم. 
البته برای موفقیت باید ابزار مناسب در اختیار نکونام قرار 
بگیرد و سپس از او توقع داشته باشیم. تیم های دیگر تا دندان 
مسلح در لیگ شرکت کرده اند، اما استقلال هنوز نتوانسته 
است ترکیب فصل گذشته اش را حفظ کند. ریزش بازیکن در 
استقلال و پرسپولیس را مقایسه کنید. هوادار با دیدن و توجه 

به این مسائل اذیت می شود. 
   آینده استقلال 

»با این شرایط، در آینده روزهای بدی را برای استقلال 
می بینم.« پیشکسوت باشگاه استقلال با بیان این جمله تصریح 
کرد: آنچه مشخص است هیات مدیره و مدیرعامل استقلال 
نمی خواهند با نکونام کارشان را ادامه دهند یا نمی توانند 
کنار هم باشند. مشکلات استقلال یکی دو تا نیست. استقلال 
و پرسپولیس زیر نظر وزارت ورزش هستند و باید با یک نگاه 
دیده شوند، اما ببینید پرسپولیس با چه آرامشی به کارش 
ادامه می دهد و استقلال چه وضعیتی دارد. بهترین بازیکن 
فصل گذشته پرسپولیس مدافع گرجستانی این تیم بود، ولی 
امسال آنقدر بازیکن دارند که او از ترکیب اصلی بیرون مانده 

است. در مقابل استقلال هنوز مدافع میانی ندارد! این خیلی 
بد است. همان طور که گفتم کیومرث هاشمی وزیر ورزش باید 
ورود کند. فقط او می تواند مشکل مدیریتی و مالی استقلال را 
حل کند. پرسپولیس به گفته علیرضا بیرانوند شخصی را دارد 
که به تیم شان کمک کند، ولی استقلال چنین افرادی ندارد. 
من روزهای سختی را برای استقلال و نکونام می بینم. نکونام 
مربی حرفه ای است و هر کدام از این مشکلات باعث می شود 

که او نتواند کار کند. 
   سالگرد تاسیس

بیانی در واکنش به سالگرد تأسیس باشگاه استقلال گفت: از 
روابط عمومی باشگاه با من تماس گرفته و گفتند فیلم بگیرید 
و در مورد استقلال صحبت کنید. ما چون استقلالی هستیم 
این کار را کردیم. متأسفانه در سالگرد تأسیس استقلال، این 
تیم باید آرامش داشته باشد، ولی وضعیتش این شکلی است. 
هواداران دل شان به ستاره های روی پیراهن خوش است، ولی 
اینها مقطعی است و می خواهند در لیگ شرایط خوبی داشته 
باشد. به عنوان پیشکسوت استقلال از آقای هاشمی می خواهم 
به مشکلات استقلال ورود کند و نشان دهد دو تیم پایتخت 
را به یک نگاه می بیند. حداقل کاری که وزیر ورزش می تواند 
انجام دهد دادن وام بی بهره است تا مشکلات کمی کاهش یابد. 

یک کارشناس فوتبال معتقد است شاگردان مورایس باید مراقب انگولو کانته 
باشد. به گزارش ایسنا، سپاهان در دومین دیدار خود از گروه سوم لیگ قهرمانان 
آسیا 10 مهر در اصفهان میزبان الاتحاد و ستارگانش خواهد بود. شاگردان 
مورایس در هفته اول مقابل نیروی هوایی متوقف شدند و الاتحاد نیز مقابل آلمالیق 
ازبکستان به پیروزی ۳ بر صفر رسید. حسین چرخابی، کارشناس و پیشکسوت 
فوتبال در گفت وگو با ایسنا در رابطه با تقابل سپاهان مقابل الاتحاد اظهار کرد: 
عربستان به مسابقات لیگ قهرمانان آسیا هیجان بسیار زیادی داده است. هر چه 
تیم ها در لیگ یک کشور قوی تر باشند و نتایج غیر قابل پیش بینی تر باشد، فوتبال 
آن کشور پیشرفت می کند.  او ادامه داد: عربستان با این برنامه ها فوتبال آسیا نیز 
متحول کرده است. در یک آمار مشخص شد تعداد کسانی که بازی های چهار تیم 

مهم عربستان را تماشا کردند، چهار برابر فوتبال کشور برزیل است و این شانس 
بزرگی برای آسیاست. تیم های ایرانی نیز می تواند با قرار گرفتن مقابل این تیم ها 
خودشان را محک بزنند. او ادامه داد: حالا مقابل الاتحاد ماجرا فرق دارد و سپاهان 
دو برابر خود را ارائه می دهد. من پیش بینی یک بازی خوب را در این دیدار دارم. 
تماشاگران بازی خوبی از دو تیم خواهند دید. من بازی های الاتحاد را دیدم و انصافا 
انگولو کانته بسیار بهتر است بسیاری از ستارگان فوتبال بازی می کند. سپاهان باید 
مراقب او باشد. چرخابی در رابطه با نقاط ضعف سپاهان گفت: سپاهان فقط با یک 
نظام دفاعی خیلی خوب می تواند ستارگان الاتحاد را کنترل کند. مشکل سپاهان 
این است که فقط می خواهد حمله کند و دفاع را فراموش می کند. دفاع انفرادی، 

خطی و تیمی شان در حد تاکتیک های هجومی این تیم نیست. 

مهار انگولو کانته
 راه عبور سپاهان 
از الاتحاد

حاشیه های یک دیدار در لیگ یک! حاشیه های یک دیدار در لیگ یک! 


